
MODAL VERBS 

 

MIGHT 
(třeba, možná) 

 
 

Používáme pro skutečnosti, které považujeme za možné, a to v přítomnosti  i v budoucnosti. 

 

Má pro všechny osoby stejný tvar. Pojí se se slovesem v infinitivu bez to. 

 

My sister might come tomorrow.        Moje sestra možná přijde zítra. 

I might go to the cinema this evening.     Možná půjdu do kina dnes večer. 

It might be dangerous.         Třeba je to nebezpečné. 


